

| | | | |
|---------------------------------|---|-------------------------------|-----------------------|
| Møtereferat | | <i>Vestfold Skyttersamlag</i> | |
| | | <i>Ledermøte II/2017</i> | |
| Tid (dato, klokkeslett): | | 21.09.17, kl 18.30-22.00 | Sted: Styrvoll |
| Ordstyrer: | Tom Knudsen | Referent: | Linda Herland |
| Deltakere: | <p>Tom Knudsen (leder), Jan Engen (nestleder), Line Camilla Næss (utdanningskontakt+Styrvoll), Anne-Marit Fjeld (ungdomsleder), Christian Henrik Dahl (vara+Sandar & Sandefjord), Knut Ove Muldsvor (vara+Slagen) og Linda Herland (sekretær+Hedrum),</p> <p>Sven Idland (banekontakt+veteranutvalget)</p> <p>Andebu: Knut Løberg Hedrum: Linda Herland (styret) Holmestrand & Omegn: Tore Hansen Larvik: Finn Arne Vasbotten Nøtterø: Signe K. Wingaard Sandar & Sandefjord: Christian Henrik Dahl (styret) Sem: Ragnar Flaates Slagen: Knut Ove Muldsvor (styret) Styrvoll: Line Camilla Næss (styret)</p> <p>Ikke møtt: Hvarnes, Hof, Høyjord & Ramnes, Tønsberg, Våle</p> <p>Meldt forfall: Irene Ellefsrød</p> | | |

| Sa | Diskusjon og konklusjon | Ansvarlig | Tidsfrist |
|----------|---|-----------|-----------|
| L14/2017 | <p>Tinget 2017 gjennomgang</p> <p>Bodø Østre fikk tildelt LS i 2021.</p> <p>Videre turnus for LS blir satt opp på Skytterting 2018.</p> <p>Tillat for alle å bruke skytebukse.</p> <p>Endringer i reglene vedrørende antall ombud i forhold til antall medlemmer i laget.</p> <p>Landslotteriet: Grunnpakken på 100 lodd à kr 25 sendes ut til alle lag og må betales av skytterlaget.</p> | | |
| L15/2017 | <p>Satsingsområder. Langtidsplan 2016-2020</p> <p>Satsingsområdet for 2016/17 var feltskyting.</p> <p>I 2017/18 vil det være rekruttering. Det oppfordres til at lagene arrangerer skyteskole og sender medlemmer</p> | | |

| | | | |
|----------|---|--|--|
| | til instruktørutdanning. | | |
| L16/2017 | <p>Samlagsstevnet felt 2018 Nøtterø:</p> <p>Nøtterø skal arrangere samlagsstevnet felt 2018.</p> <p>Det ble enighet om at Nøtterø kan kontakte Larvik, Holmestrand & Omegn og Våle for å få hjelp til gjennomføring av stevnet.</p> <p>Det minnes om at kalibrering av elektroniske skiver er meget viktig.</p> <p>Turnus for hjelp til samlagsstevne felt:</p> <p><u>Sem 2017:</u> Slagen, Sandar & Sandefjord, Høyjord & Ramnes</p> <p><u>Nøtterø 2018:</u> Larvik, Holmestrand & Omegn, Våle</p> <p><u>Holmestrand & Omegn 2019:</u> Styrvoll, Andebu, Tønsberg</p> | | |
| L17/2017 | <p>Feltutvalg:</p> <p>Det skal være et feltutvalg i hvert samlag, bestående av 3 personer. Disse velges på ombudsmøte. I tillegg skal det velges en feltkontakt eller et feltutvalg i hvert skytterlag.</p> | | |
| L18/2017 | <p>ØM fin-/grovfelt:</p> <p>Ungdomsutvalget i Vestfold ønsker at man skal ha et innskytingshold på ØM finfelt. Vedtak er oversendt ØM-utvalget.</p> | | |
| L19/2017 | <p>Banekontakten orienterer:</p> <p>Andebu fikk i fjor en klage på støy fra en av naboene. Det ble foretatt en befaring og skrevet en rapport. Andebu har ikke hørt noe mer angående saken og avventer da inntil videre.</p> <p>Banekontakten har undersøkt mulighetene for å søke om miljømidler til støydemping på Sem, men Sem står ikke på listen over mottakere av midler for de neste fire årene.</p> <p>Holmestrand har fått tilbud om gjøre en avtale med Sande om å trene innendørs i Sandehallen. Ellers har de fått tegnet et forslag på innendørsbane til bruk sammen med pistolklubben.</p> <p>Det er iverksatt et miljøpakkeprosjekt på Nøtterø. Begge standplasser er støpt og veggene på 100m er</p> | | |

| | | | |
|----------|---|--|------------|
| | <p>oppe.</p> <p>Skytehallen i Styrvoll nærmer seg ferdig. Planen er at de skal kunne starte skyting der fra uke 41. Nesten hele prosjektet er gjort på dugnad.</p> <p>Banekontakten savner en del inspeksjonsrapporter fra banene i Vestfold. Banekontakten sender en påminnelse pr e-post til alle lag om at disse rapportene skal sendes inn til banekontakten, Politiet og DFS.</p> <p>Banekontakten slutter som regional banekontakt. Han ønsker heller ikke å stille til gjenvalg som banekontakt i samlaget, men han står ut perioden – til 2019.</p> | | |
| L20/2017 | <p>LS2018 Stjørdal:</p> <p>Stjørdal er klar med et flott skyteanlegg. Det kan bli vanskelig med innkvartering utenom skyttercampen.</p> | | |
| L21/2017 | <p>Satsing ungdom i lag. Årsplan, styreansvar:</p> <p>Det er viktig å satse på rekruttering i lagene, og det kan være en fordel å ha en plan for hvordan dette arbeidet skal gjennomføres. Det sendes ut sammen med referatet, materiell med forslag til fremgangsmåte for arbeid med ungdomsskytterne i laget.</p> | | Se vedlegg |
| L22/2017 | <p>Turnusliste for samlagets arrangementer. Valgturnus:</p> <p>Styrvoll skal ha samlagsstevne 15m og bane og Nøtterø skal ha felt. Turnuslisten legges ved referatet.</p> <p>Vestfold skal i 2018 ha 15m Viken 1 – Styrvoll ønsker å ha arrangementet. I 2019 skal Vestfold ha Viken 1 felt. Og i 2020 skal Vestfold ha 6-kanten.</p> | | Se vedlegg |
| L23/2017 | <p>Terminliste/aktivitetskalender 2017/18:</p> <p>Aktivitetskalenderen inneholder datoer for møter og diverse frister.</p> <p>Terminlisten ble gått gjennom.</p> <p><i>Vestfoldcup:</i> Styrvoll, Andebu, Nøtterø, Sandar & Sandefjord og Slagen skal også kommende sesong arrangere Vestfoldcup. Arrangørlagene hører med Sande om de også ønsker å arrangere en runde. Deretter setter de opp en oversikt over datoer for de ulike stevnene.</p> <p><i>Internstevner ungdomsskyttere:</i></p> <p>2. mai Styrvoll</p> | | |

| | | | |
|----------|--|--|--|
| | <p>8. mai Nøtterø</p> <p>15. mai Slagen</p> <p>Uke 21 – Ungdomsutvalget spør Sande</p> <p>Vintersamling ungdom og SM 15m er avhengige av at Breidablikk ungdomslokale er ledig.</p> <p>Slagen og Larvik vurderer å endre stevnehelg. De gir beskjed til samlagsstyret så snart som mulig om utfall.</p> <p>Feltsamling ungdom 3. mars</p> <p>Skytingens Dag 13. mai</p> <p>Samlagsstevne bane 19. august (åpne påmeldingen i juni)</p> <p>6-kanten 18. august</p> | | |
| L24/2017 | <p>Uttak Viken 1 bane, LS og 6-kant:</p> <p>Det er tidligere bestemt at skytebarometer skal brukes til laguttak. Men man har erfart at det er vanskelig å bruke dette til å ta ut seniorlaget til Viken 1 bane. Ledermøte gir samlagsstyret fullmakt til å ta ut seniorlaget på bakgrunn av skytebarometeret fra inneværende år og fjoråret samt vurderinger av hva som vil bli det sterkeste laget fra samlaget.</p> | | |
| L25/2017 | <p>Dugleiksmarkeregistrering:</p> <p>Nesten halvparten av lagene har rapportert inn resultater fra Dugleiksmarkeskytingen til samlaget. De som ikke rapporterte inn innen fristen, 15. september, får ikke utdelt Dugleiksmarker i år.</p> | | |
| L26/2017 | <p>Innkomne forslag fra lag:</p> <p><i>Lagskyting SM bane veteran/ungdom:</i></p> <p>Ledermøte vedtar at alle kan skyte liggende på lagskyting for ungdom og veteran under SM bane.</p> <p><i>Ungdomsutvalget:</i></p> <p>Ungdomsutvalget ønsker en endring i forhold til hvordan medlemmer til ungdomsutvalget velges inn. Ungdomsleder utarbeider en oversikt over hva som forventes av medlemmer i ungdomsutvalget. Denne oversikten må valgkomiteen formidle til valgkandidatene.</p> | | |
| L27/2017 | <p>Økonomi:</p> | | |

| | | | |
|----------|---|--|--|
| | <p>Medaljer til samlagsstevne koster kr 750-800/stk, og det må da bestilles 50 stk for å få de til den prisen. I tillegg må samlaget kjøpe inn tre nye vandrepokaler.</p> <p>Økonomien i samlaget er ikke veldig solid for tiden. Man har forholdsvis lite på konto til disposisjon. Og i forbindelse med nedleggelsen av Horten & Borre skytterlag, fikk samlaget inn kr 101.576,55 den 2. januar 2013. Disse skulle stå urørt i 10 år, men ble i 2014 likevel lagt inn sammen med driftsmidlene. Det vil da si at disse pengene så å si er brukt opp. Ledermøte ønsker derfor å foreslå for Ombudsmøte at man øker kontingenten fra skytterlagene med kr 10/betalende medlem (til kr 20/betalende medlem), frem til økonomien har rettet seg.</p> | | |
| L28/2017 | <p>Frister i lag/samlag. Årsmeldinger. Utmerkelse:</p> <p>Frist for innsendelse av årsmelding er 1. november.</p> <p>Det er ingen som har kommet med ønske om utmerkelse i lagene.</p> | | |
| L29/2017 | <p>Ombudsmøte 3. desember 2017:</p> <p>Ombudsmøte blir søndag 3. desember på Vindfjelltunet.</p> | | |
| L30/2017 | <p>Stevnekontingent 2018:</p> <p>Ledermøte foreslår uforandret stevneinnskudd for 2018. Viktig at lagene praktiserer riktig fordeling av innskuddet.</p> <p>Kr 130 (arr.avg kr 65+premie kr 65) Kr 80 (arr.avg kr 40+premie kr 40)</p> | | |
| L31/2017 | <p>6-kant Eker. Oppmannsturnus 2018-2019:</p> <p>Tom Knudsen ble utnevnt til oppmann for 6-kanten i 2018 og 2019.</p> | | |
| L32/2017 | <p>Ledermøte tidspunkt 2018:</p> <p>Det er stemning for fortsatt å ha ledermøtene på kveldstid. Det bør da utnevnes en ordstyrer.</p> | | |

Sted og dato: Styrvoll, 21.09.17

Signatur: *Linda Herland*